
Referat Elevrådsmøte 27.05.21  

Alle representanter var til stede under møtet 

 

Møtet i dag handlet om tiltaket «Båtravner» fra kommunen. De fleste på 

møtet var enig i at dette er et godt tiltak, og bør gjennomføres.  

Utfordringene ligger i at det i all hovedsak blir foreldre som skal ha 

ansvaret, og flere føler at det blir en slags overvåkning. En annen ting er 

tiden. Det står 17-23 på den lappen vi har fått, men hvis målet er å 

forebygge uvettig båtkjøring hadde nok noe som 12-18 vært mer riktig. I 

sommerferien har heller ikke dagene noe å si, og alle er like mye ute 

Mandag som Fredag, så derfor er det greit å bytte om på dagene. 

Alt i alt synes alle at det hørtes greit ut.  


